


• “ 插画 ” 是一种结合艺术创作与文字，非语言和语言的艺术表现，有着 “ 叙说 ” 内在思维的传播性本质。
“ 亚洲插画艺术节 ” 透过每年主题式策展，向国内外插画创作者、艺术家邀请与征集作品展出。打造了一個插画
的平台来串连亚洲不同的城市与国际接轨。

第一屆 “ 亚洲插画艺术节 ” 主题：「森林, 宇宙, 兔子洞」
对于多数的创作者、艺术家而言，创作是落实想像力的一种途径，像一颗种子，经过想像力的灌溉，一
下就长出一颗大树，进而长成一片森林。所创造出的世界总是天马行空，伴随着想像与创意，展现出千
变万化的风貌，像一座森林一样富多样性且有生命力。亚洲这块土地有着悠长的历史，各个城市与地区
本身皆蕴含多元文化，丰富的多样性透过对照就如一座森林一样有深意。亚洲在当代艺术与设计的领域，
这些森林也开始茁壮，至今也发展出各自的山头，也透过自身文化延伸的出各种新的面貌。

当我们有机会进到不同亚洲地区创作者所创造出的世界里，透过展览，将这些森林汇聚在一起，交织呈
现，这些展出的作品都将转化成一种同质性相似的文化，彼此有细微特色却又更为深刻的。这些插画的
作品内容、形式，透过时间空间的混合，艺术家的想像力发展出一个又一个的星系，多到可以创造出宇
宙，一个格外具有重要亚洲特质的宇宙。这次的展会就像是一个兔子洞，打开了进入另一个世界的入口，
在爱丽丝梦游仙境里，爱丽丝因为跟着兔子，掉进了兔子洞里的幻境。在那个奇幻世界里，一切充满了
荒谬的对话与情节，像一场又一场奇幻的冒险，却有着最真实的人生趣味。你准备好跳进屬於你自己的
兔子洞了吗？



• ” Illustration ” is a kind of artistic expression combining artistic creation and writing, non-language and 
language, and has the disseminative nature of “narrative” inner thinking.

• ” Asia Illustration Fair ” through the annual curatorial subject, Invite international illustrator and open call 
artist to join. Create a platform for illustration activities to link cities in Asia.

The 1st ” Asia Illustration Fair ” Curatorial subject : “Forest, Universe and Rabbit Hole ”
• For most creators and artists, creation is a way to implement imagination. Like a seed, after imaginative 

irrigation, become a large tree and grows into a forest. The world created by the artist is always imaginative, 
with imagination and creativity, showing the ever-changing appearance, as diverse and vital as a forest. The 
land of Asia has a long history. Each city and region itself has a multiculturalism. The rich diversity is as 
profound as a forest. In the field of contemporary art and design in Asia, these forests have also begun to 
thrive. They have also developed their own mountain, and extended their new look through their own 
culture. 

• When we get the opportunity to enter the world created by artists in different Asian regions, through the 
exhibition, these worlds will be brought together and intertwined. These works will be transformed into a 
culture of homogeneity and mutuality. There are subtle features but more profound. The content and style 
of these illustrations, through the mixture of time and space, the artist’s imagination develops galaxies, 
which can create the universe, the universe with exceptional Asian characteristics. 

• This exhibition is like a rabbit hole, opening the entrance to another world. In the story of “Alice in 
Wonderland” , because Alice followed the rabbit than fell into the fantasy of rabbit hole. In the fantasy 
world, everything is full of absurd conversations and plots, like one after one another fantasy adventure 
with the most real life taste. ” So, Are you ready to jump into your own rabbit hole? “







2019 亚洲插画艺术节 ASIA ILLUSTRATION FAIR APPLICATION FROM R

申请人姓名
Applicant Name

申请人身份证号
Applicant ID Number
（外籍人士请填护照号码）
(Passport Number for Foreign Applicants)

展出姓名／团名
Exhibition/Group Name
*与申请人姓名不同，请务必填写
*please fill in if different from applicant

国籍
Nationality

电话
Phone

出生日期
Date of Birth

住址
Address

性別
Gender

E-mail
相关连结
Related Links *如网站、Blog、相簿等
*Website, blog, IG, online photo 
album, etc.

个人简历及介绍
Personal CV, Bio and Introduction
*列出毕业校系及近三年重要经历
*List School of Graduation and important 
experiences and events in the past 3 
years

▲一旦寄出申请档案，即代表参展者已详细阅读“2019 亚洲插画艺术节活动办法”并同意相关约定条款。
▲主办单位保留调整展位之权利，敬请见谅。▲主办单位保有最终修改本活动办法之权利，详细以活动官方网站公布为准。

www.asiaillustrationfair.com



分区
选择
subject 
area

◻参加“森林, 宇宙, 兔子洞”主题展区 Curatorial subject: “Forest, Universe and Rabbit Hole ”
◻不分区 Do not participate in the subject area

是否有意愿销售展出作品 Willing to sell the works? ◻是 Yes ◻否 No

展出
选择
Type 
selection

◻Type A
A 类型 | 作品尺寸
Size 50cm x 50cm
＿＿數量Quantity

◻Type B
B 类型 | 作品尺寸
Size 100cm x 100cm
＿＿數量Quantity

◻Type C
C 类型 | 作品尺寸
Size 150cm x 150cm
＿＿數量Quantity

◻Type D
D 类型 | 作品尺寸
Size 200cm x 200cm
＿＿數量Quantity

◻Type E
E 市集 | 摊位尺寸
Size 100cm x 60cm
＿＿數量Quantity

作品名称
Work 
title

媒材尺寸
Medium 
and size

作品介绍
Introduct
-ion of 
works

若本页不够使用请自行增加。 Please add pages as needed.
2019 亚洲插画艺术节 ASIA ILLUSTRATION FAIR APPLICATION FROM R

www.asiaillustrationfair.com



参展作品图档 ※ 需附上相关说明、题目、年代、媒材，若本页不够使用请自行增加。
Participating works pics *Description required; Year, Material, Text. Please add pages as needed.

• 作品名称Work title

• 媒材尺寸Medium and size

• 作品介绍Introduction of works

2019 亚洲插画艺术节 ASIA ILLUSTRATION FAIR APPLICATION FROM R

www.asiaillustrationfair.com



其他過往參考代表作品（五件～十件） ※ 需附上相关说明、題目、年代、媒材，若本頁不够使用请自行增加。
Representative works (5-10 pieces) *Description required; Year, Material, Text. Please add pages as needed.

• 作品名称Work title

• 媒材尺寸Medium and size

• 作品介绍Introduction of works

2019 亚洲插画艺术节 ASIA ILLUSTRATION FAIR APPLICATION FROM R

www.asiaillustrationfair.com


